



4 Days 3 Nights Chiangmai / Chiangrai Overnight ~ 清迈 / 清莱

Day 1 ARRIVAL CHIANGMAI (D)

Upon arrival at Chiang Mai Airport, meet and transfer to hotel by local representative. After that, you will be visiting the **Doi Suthep Temple (excluded Tram ride)** where the panoramic view of the city and the surrounding countryside can be seen from the temple grounds. After that visit **The Hidden Village** in Chiangmai, will provide you a special experience from such a unique ambience and wide range of activities such as the jungle of giant insects and the house of animals and Dinosaur Town. **Khantoke Dinner & Thai Cultural Dance Show** will be served.

第1天 抵达清迈 (晚)

抵达清迈机场后，由我们专业的导游带领前往清迈游览。首站是**素帖寺**，位于海拔 929 英尺的位置。您（**自费乘坐电车**）或攀爬陡峭的楼梯约 300 级到达欣赏美丽的景色。温和的**侏儒纪公园**将为您提供独特的氛围和各种活动的特殊体验，如巨型丛林昆虫，动物之家和恐龙城。晚餐将带您享受**康多晚餐**

Day 2 CHIANGMAI / CHIANGRAI (B/L/D)

After breakfast in the hotel, visit **Elephant Camp**. In the camp, there will be an elephant show. There are also **elephants for you to ride (optional only)**. After lunch, continue visit **Orchid & Butterfly Farm**. On display are a profusion of blooms of all varieties, shapes, colors and prices, from a few baht for the common strains to a few hundred thousand for the rare and exotic species. Then Visit **Monkey Show, Human & Snake Fighting Show**. proceed to visit the **local handicraft centre (Homes Industry)** such as silk, cotton, jewellery, honey and silverware. Then transfer to Chiangrai. Enroute stop at **Hot Spring** before Overnight at Chiangrai

第2天 清迈 / 清莱 (早/午/晚)

早餐后，前往**大象营**，这里专门传授大象对森林的适应能力。游客可以亲眼目睹到年龄稍微的大象群表演杂技，那些可爱的大象表演都会令人惊异和逗笑。您可以**自费骑象**。午餐后，继续参观**兰花 & 蝴蝶园**，园中可以欣赏各式各样四季兰花园欣赏各式各样四季兰花品种而且亲眼看见罕见的种类。观看**猴子表演**，**人蛇之斗表演**，紧接着前往**三甘烹村(家庭工业)**，是泰国清迈另一个著名的景点。主要是泰国北部制造传统手工艺中心，你可以在这里看到许多泰国丝绸，棉产品，珠宝，绘画作品，雨伞，营养品，蜂蜜等。途中经**温泉地带**，您可在此泡脚。在清莱住宿一晚

Day 3 CHIANGRAI / CHIANGMAI (B/L/D)

After breakfast in the hotel, visit **Golden Triangle (excluded Optional Boat Trip to Laos)** where the three countries Thailand, Burma and Laos meet and divided by Mekong River. Proceed to visit **Measai (excluded Optional Trip to Myanmar Border)** for shop around for some Myanmar goodies. Next, visit to the new tourist attraction **Wat Rong Khun (The White Temple)**, also known as Taj Mahal of Thailand, for its beautiful painting & built-up. Continue visit **Blue Temple**. Lunch and dinner will be served at local restaurant.

第3天 清莱 / 清迈 (早/午/晚)

参观泰国北端湄公河和博河的交汇点的**黄金三角洲 (自费船游)**此乃泰国、缅甸、寮国三国交界的门户。继续参观**美塞 (自费缅甸边境之旅)**，购买一些缅甸好吃的东西，接着参观世界唯一有泰国泰姬陵美誉的**玻璃白庙**和**蓝庙**。午餐与晚餐将于当地餐馆享用

Day 4 CHIANGMAI DEPARTUR (B)

After breakfast at hotel, free at own leisure until time for transfer to airport for your flight back home

第四天 启程回国 (早)

早餐后，自由活动至送往机场启程回国，结束四天愉快旅程

Sequence of itinerary subject to local arrangement *Image Shown are for illustration purposes only*



VALIDITY : 01 APR – 31 OCT 2020												
CAT	HOTEL	ROOM	LOCATION	PRICE PER PERSON (MYR)				EXT NIGHT + ABF (BASED ON PER PAX)				PEAK SEASON SURCHARGES
				TWN/TRP	SINGLE	CWB	CNB	TWN	SGL	CWB	CNB	
3	CH HOTEL	SUPERIOR TWIN ONLY	Night Bazaar	575	795	510	365	95	170	95	55	12-14 Apr 2020 30 Oct - 02 Nov 2020 RM85 per room per night
3	STAR HOTEL	DELUXE	Night Bazaar	630	900	550	390	115	205	115	60	30 Oct - 03 Nov 2020 RM 85 per room per night
3	CHIANGMAI HILL	SUPERIOR	City	630	900	550	390	115	205	115	60	31 Oct - 01 Nov 2020 RM 85 per room per night
4	DUANGTAWAN	SUPERIOR	Night Bazaar	690	1015	605	420	160	275	160	75	30 Oct - 02 Nov 2020 RM 85 per room per night
4	FURAMA	SUPERIOR	City	710	1055	620	430	165	305	155	65	NIL
4	MOVENPICK SURIWONGSE	SUPERIOR	Night Bazaar	740	1105	645	450	180	325	165	75	30 Oct - 02 Nov 2020 RM 160 per room per night

PACKAGE INCLUDES :

- ✓ Return airport transfer
- ✓ 03 nights accommodation with daily breakfast
- ✓ Meals and sightseeing as per itinerary
- ✓ English speaking guide

PACKAGE EXCLUDED :

- * International air ticket + airport taxes etc
- * Insurance coverage
- * Compulsory tour guide & driver tipping RM 40/pax
- * Agent collection fees: (ACF) RM 30/pax.

TERMS AND CONDITIONS:

- Package are valid for Malaysian only & **Minimum 06 pax** to go based on sit in coach.
- Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- Full cancellation charge will be apply after booking guarantee
- Non-refundable deposit of RM 300/pax upon booking confirmation.
- Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).
- Peak Season Date & Surcharge Subject to change without prior notice.
- Any special event's surcharge / block out date TBA upon booking confirmation.
- Refund / reduction will NOT be made to any tour members who do not partake in meals, sightseeing / accommodation during tour.
- Daily Holidays Sdn Bhd shall not be liable for any loses or expenses incurred due to delay, sickness, weather, strikes or any other causes beyond its control, such losses and expenses shall be borne by the clients.
- Daily Holidays Sdn Bhd terms & conditions applies.